
Reactie- internetconsultatie Haas en Konijn 

Uit diverse onderzoeken uit het verleden is gebleken dat de jacht geen of nauwelijks invloed heeft op de
aantallen konijnen en hazen.

Dat betekent dus ook dat het sluiten van de jacht geen noemenswaardig effect zal hebben op de populatie. Het 
haas en het konijn zijn op de rode lijstopgenomen  op basis van een eentonige, zeer inefficiënte tellingen met 
sterk wisselende bezetting per provincie genoemd “de zoogdierenvereniging tellingen” met de haas en konijn 
als ‘’bijvangst” zeker nu er voldoende data beschikbaar is zou het anders onderbouwd moeten gaan. De laatste 
jaren zijn de aantallen getelde hazen alleen maar omhooggegaan, het gaat zeer goed met de haas. Tellingen 
met warmtebeeld vallen nog veel hoger uit, de hazen zijn tot nachtdieren geworden door de vele verstoringen 
door “natuurgenieters“ (mountainbikers, crossers en wandelaars met al dan niet aangelijnde honden). Elke dag 
zien we doodgereden hazen liggen op en naast de wegen, een goede meetlat voor de aantallen hazen die er 
aanwezig zijn.

De hazen en konijnen zijn voornamelijk nachtdieren die moeilijk geteld kunnen worden tijdens de zoogdieren 
of vogeltellingen. Dit geeft geen realistisch beeld van de werkelijke aantallen. Omdat de jacht op predatoren 
zoals o.a. Kraai, Kauw, Ekster en Vos bemoeilijkt wordt, zullen deze in aantallen toenemen en zo ook de 
predatiedruk op Haas en Konijn vergroten. 

Kijk naar de Weidevogels, daar wordt totaal niet op gejaagd en toch worden deze aantallen ook minder.
Dit samen maakt dat wanneer er een negatief besluit wordt genomen betreffende de jacht, dit alleen gedaan
wordt op basis van emotie en het tegemoetkomen van de anti-jacht beweging, welke niet belast is met enige 
vorm van kennis van zaken. Jagers hebben al tijden lang gezorgd voor een gezonde wild populatie. De populatie 
van menig diersoort was op een hoogtepunt op het moment dat er volop gejaagd werd, en de wildlijst vele 
malen groter was. Dit laat alleen maar zien dat de jacht alles behalve verantwoordelijk is voor de afname van 
bepaalde wildsoorten en zelfs bijdraagt aan het behoud ervan. Jagers zouden juist veel meer ruimte moeten 
krijgen hun veld te beheren, daar wordt de hedendaagse jager mede voor opgeleid: verstandig beheer en oogst 
wat verantwoordelijk is en dat op basis zijn tellingen en van zijn veld kennis. 

Daarnaast zijn de jagers de oren en ogen in het buitengebied. Zij brengen veel uren door in het veld en kunnen 
zo onregelmatigheden doorgeven aan de politie en de BOA’s. denk hierbij aan stroperij, wildcrossen en 
dumpingen van (drugs)afval. 


